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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 
Készült: a 2017. július 26-án megtartott rendkívüli nyílt Képviselő-testületi ülésen. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 

Koblász Sándor   polgármester 
Bercse Dezső   képviselő 
Dézsi Ferenc   képviselő 
Horgász Marianna  képviselő 
Nagy Kornél   képviselő 
Simonné Vizler Ágnes  képviselő 

   
Tanácskozási joggal részt vesz: dr. Ungi Kitti    jegyző 
 
Lakosság részéről:   Baka László   lakos 
     Baka Gábor   lakos 
     Argyelán Emília 
 
Koblász Sándor polgármester a jelenléti ív alapján megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a 
Képviselő-testület 5 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Horgász Marianna 
képviselőt javasolja. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 

54/2017. (VII.26.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Horgász Marianna képviselőt 
megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Koblász Sándor polgármester kéri a napirendi pontok elfogadását. A képviselő-testület az alábbi 
szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 

55/2017. (VII.26.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a napirendi pontok 
tárgyalását az alábbiak szerint: 
 

1. Az anyakönyvi rendelet megtárgyalása 
Előterjesztő: polgármester 
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2. Településképi arculati kézikönyv elkészítéséhez szükséges partnerségi rendelet 
elfogadása 

Előterjesztő: polgármester 
 

3. Közétkeztetésre beérkezett árajánlatok 
Előterjesztő: polgármester 
 

4. Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés módosítása 
Előterjesztő: polgármester 
 

5. Nyugdíjas Egyesület kérelme 
Előterjesztő: polgármester 
 

6. Települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó 
kiegészítő támogatásáról szóló pályázat 

Előterjesztő: polgármester 
 

7. Betonoszlopok megrendelése 
Előterjesztő: polgármester 
 

8. Falunap árusok bérleti díja 
Előterjesztő: polgármester 
 

9. Játszótéri vízbekötés 
Előterjesztő: polgármester 
 

10. Márkus András kérelme 
Előterjesztő: polgármester 
 

11. Egyebek 
 

Testületi ülés után 18 órától Lakossági fórum tartása Településképi Arculati 
Kézikönyvvel kapcsolatban 
 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelent lakosokat. Elmondja, hogy a megjelent Baka 
László és Baka Gábor lakosok egy kéréssel fordulnak az Önkormányzathoz. Kiosztja az általuk 
hozott írásos anyagot és kéri, hogy ezzel a kéréssel kezdjék az ülést. 
 

11.Egyebek 
 

a) Baka László és Baka Gábor kérelme 
 

Argyelán Emília Baka Gábor és Baka Gábor lakosok képviselője köszönti a képviselőket. 
Röviden ismerteti az általa készített előterjesztést, amely arról szól, hogy a testvérek tulajdonában 
lévő külterületi szántó megnevezésű területeket hasznosítani szeretnék, hogy ne csak parlagon 
heverjenek. Szeretnének itt lakóingatlanokat kialakítani, amely növelné a község lélekszámát, 
életszínvonalát, és ezzel bővülne a község m2-es alapterülete. Abban az esetben, ha ezeken a 
jelenleg szántó megjelölésű külterületi ingatlanokon lakóingatlanokat lehetne kialakítani, a község 
lélekszáma bőven 2000 fő fölé kerülne, mert az előterjesztésben szereplő területekre közel 2000 fő 
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beköltözésével lehetne számolni. Ahhoz, hogy bármiféle beruházás azokon a területeken 
megvalósuljon egy bonyolult többlépcsős folyamat, amelynek első lépése az lenne, hogy a jelenleg 
szántó művelési ágban lévő területeket belterületbe kellene vonni, amelyhez mindenképpen az 
Önkormányzat hozzájárulására lenne szükség. Véleménye szerint ez a beruházás közös érdeke az 
Önkormányzatnak és a tulajdonosoknak. A tulajdonosoknak anyagi érdek, az Önkormányzatnak, 
pedig azért, mert ezzel a község nagyközséggé válhat. Tehát a belterületbe vonáshoz kérik az 
Önkormányzat hozzájárulását, hogy el tudják indítani a folyamatot a Földhivatalnál. 
 
Baka Gábor lakos elmondja, hogy a belterületté nyilvánítás az Önkormányzaton múlik, 
amennyiben az Önkormányzat ezt támogatja, akkor tudnak ők is továbblépni a hatóságok és a 
befektetők felé. 
 
Argyelán Emília Baka Gábor és Baka Gábor lakosok képviselője elmondja, hogy az 
Önkormányzatnak ebben a beruházásban semmi kockázata nincsen, mert minden ezzel 
kapcsolatos költséget a kérelmezők felvállalnak. Megmutatja azokat a területeket a térképen, 
amelyeket érintene a beruházás. 
 
Bercse Dezső képviselő véleménye szerint ahhoz, hogy az Önkormányzat ebben a kérdésben 
felelősen tudjon dönteni több időre van szüksége, mert a döntésnek megalapozottnak kell lenni. A 
megvalósítandó beruházás több kérdést is felvet, amelyek járhatnak előnnyel és hátránnyal is az 
Önkormányzat számára. 
 
 Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy egy ilyen beruházás nagyon sok féle költséggel járni. Mint 
például a földek kivonása a művelési ágból, belterületbe vonása, rendezési terv módosítása, 
közművek kiépítése stb. Rákérdez arra, hogy a tulajdonosok utána jártak-e ezeknek a költségeknek, 
hogy ez mennyibe kerülne?  
 
Baka László lakos elmondja, hogy pontos számításokat még nem készítettek addig, amíg nem 
tudják, hogy az Önkormányzatnak mi az álláspontja a kérdésben. 
 
Koblász Sándor polgármester szerint az első lépésnek annak kellene lennie, hogy a 
tulajdonosoknak utána kellene járniuk annak, hogy ki lehet-e vonni művelési ágból a fenti 
területeket és annak mi a költsége és mi a menete. Amikor ez pontosan meg van, akkor tudna az 
Önkormányzat erről a kérdésről tovább tárgyalni. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy nem tud addig dönteni az Önkormányzat erről a 
kérdésről, amíg pontosan nem tudja, hogy mi ennek az eljárásnak a menete, a költsége és ki fizeti 
ezeket a költségeket. 
 
Baka Gábor lakos elmondja, hogy annak már utána jártak a Földhivatalnál, hogy a 0123/9 és 
0123/10. hrsz-ú területeket ki lehet vonni a művelési ágból és belterületbe lehet vonni. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint, amikor megvannak a részletes költségek, akkor tud újra tárgyalni 
erről az ügyről az Önkormányzat. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző javasolja, hogy a kérelmezők készítessenek számításokat illetékes 
szakemberekkel, arról, hogy ennek a beruházásnak milyen költségei lennének - földek kivonása a 
művelési ágból, belterületbe vonása, rendezési terv módosítása, közművek kiépítése, út kiépítése 
stb. Ezek után kellene egy ügyvéd által megfogalmazott szerződés tervezet, amelyet a költségek 
függvényében a Képviselő-testület át tud tárgyalni. A megállapodásnak tartalmaznia kell, hogy mik 
azok a költségek összegszerűen, amelynek kifizetését a tulajdonosok vállalják. 
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Baka László lakos elmondja, hogy ez egyértelmű, hogy ezzel a beruházással kapcsolatos minden 
költséget ők felvállalnak.  
 
Koblász Sándor polgármester az elhangzottak alapján arra kéri a tulajdonosokat, hogy járjanak 
utána az eljárás pontos menetének, költségeinek, és annak, hogy milyen kötelezettségeket vállalnak, 
és, hogy mik lennének az Önkormányzat kötelezettségei. Amikor ezek pontosan megvannak, akkor 
azt terjesszék majd újra a Testület elé. Ő elviekben támogatná az előterjesztést. 
 
Bercse Dezső képviselő egyetért a polgármester úrral, hogy amikor megvannak a pontos adatok, 
számok akkor tudna a Testület erről újra tárgyalni, de ő is támogathatónak tartaná a kérelmet, de 
megalapozottan dönteni csak a pontos számok alapján tud. 
 
Horgász Marianna képviselő véleménye szerint ez a kérés nagyon sok további fontos kérdést vet 
fel, amit most még nem látunk tisztán. Fontosnak tartaná ügyvéd bevonását is a tárgyalásokba. De 
ő sem zárkózik el a kéréstől. Kéri a kérelem részletesebb kidolgozását. 
 
Nagy Kornél képviselő egyetért az képviselők által elmondottakkal, és ő sem zárkózik el a 
kérelemtől. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy ő akkor tud érdemben dönteni ebben a kérdésben, ha látja 
azokat a költségeket, amiket a jegyző asszony és már ő is elmondott, és garanciát lát abban, hogy 
ebből az Önkormányzatnak nem lesz semmiféle anyagi hátránya. A művelési ágból kivonást is az 
Önkormányzatnak kell megindítani és nem a tulajdonosoknak, így annak költségeinek nemfizetése 
esetében is az Önkormányzaton fogják behajtani a díjakat. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy amikor megvannak a számítások akkor szükség lesz 
egy ügyvéd által megfogalmazott és ellenjegyzett megállapodás, amely minden kérdést részletesen 
szabályoz. A későbbi döntésnél az Önkormányzatnak azt is figyelembe kell vennie, hogy 
amennyiben megvalósul a beruházás és jelentősen megnő a község lélekszáma szükséges lesz több 
intézményre, óvodára, iskolára stb. Az is kérdéses lehet, hogy ezek felépítését ki vállalja. 
 
Baka László lakos megköszöni a képviselőknek, hogy meghallgatták őket. Elmondja, hogy 
utánajárnak a pontos költségeknek és amikor minden pontosan megvan készítenek egy részletesebb 
írásos dokumentumot, amit újra tud tárgyalni a Testület. 
 
Távoznak a lakosok. 

1. Az anyakönyvi rendelet megtárgyalása 
 

Koblász Sándor polgármester ismerteti a képviselőkkel, hogy a Pest - Megyei Kormányhivatal 
2017. év májusában átfogóan megvizsgálta a helyi önkormányzatok anyakönyvi tárgyú rendeleteit.  
Mivel Váchartyán Község Önkormányzatnak nincsen ilyen tárgyú rendelete, törvényességi 
felhívással élt, hogy a Képviselő-testület 30 napon belül tegyen eleget jogszabály alkotási 
kötelezettségének és alkossa meg-e tárgyban a rendeletet. Az új rendelet hatályba lépésének 
időpontja – 2017. augusztus 1. Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy az előterjesztést 
megtárgyalni, és a rendelet-tervezetet elfogadni szíveskedjen.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal megalkotja az alábbi rendeletet. 
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Szavazatarányok 
5 igen, egyhangúlag 

 
Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő - testületének 

6/2017. (VII.26.) önkormányzati rendelete  
a házasságkötések hivatali helyiségen, illetve hivatali munkaidőn kívüli engedélyezéséről, 

valamint az azokért fizetendő díjak mértékéről 
Az előterjesztett tervezet és a jóváhagyott rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 

2.Településképi arculati kézikönyv elkészítéséhez szükséges partnerségi rendelet 
elfogadása 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a településkép védelméről szóló 2016. évi LXXIV. 
törvény megalkotásával a helyi önkormányzatok új feladatot kaptak. A helyi önkormányzatok a 
törvény rendelkezése alapján 2017. október 1. napjáig kötelesek megalkotni a településképi 
rendeletet. A településképi arculati kézikönyv és rendelet elkészítése hosszú folyamat. A 
településképi arculati kézikönyv és rendelet megalkotásának első lépése a partnerségi egyeztetési 
eljárás szabályairól szóló önkormányzati rendelet megalkotása, amely jelen előterjesztés részét 
képezi. A kézikönyv elkészítésének megkezdéséről a partnerek teljes körű előzetes tájékoztatása 
szükséges társadalmi bevonás keretében. Az előzetes tájékoztató mellett adatszolgáltatási kérelmet 
kell küldeni azon államigazgatási szerveknek, amelyek adatai szükségesek a kézikönyv 
kidolgozásához. A megtett javaslatok, észrevételek, vélemények beérkezése, valamint a megkeresett 
államigazgatási szervek adatszolgáltatási kötelezettségének teljesítése után kezdődhet meg a 
kézikönyv elkészítése, a javaslatok, észrevételek figyelembevételével. Az elkészült kézikönyvet 
partnerségi véleményezésre kell bocsátani, valamint véleményezésre meg kell küldeni a 
kormányrendeletben meghatározott államigazgatási szerveknek. A partneri javaslatokat, 
észrevételeket, véleményeket, valamint a megkeresett szervek véleményét az elfogadás előtt 
ismertetni kell a képviselő-testülettel, ezután fogadható el a kézikönyv. Az elfogadott kézikönyvet, 
a kormányrendeletben meghatározott módon közzé kell tenni az önkormányzat honlapján. A 
polgármester évente egy alkalommal a felületre beérkezett véleményeket kiértékeli és ismerteti a 
képviselő-testülettel. Az elmondottak figyelembevételével kérem a Képviselő-testületet, hogy a 
mellékelt rendelet-tervezetet elfogadni szíveskedjék. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal megalkotja az alábbi rendeletet. 
 
Szavazatarányok 
5 igen, egyhangúlag 

 
Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő - testületének 

7/2017. (VII.26.) önkormányzati rendelete  
a településfejlesztéssel, településrendezéssel  és településkép-érvényesítéssel összefüggő 

partnerségi egyeztetés helyi szabályairól 
 

Az előterjesztett tervezet és a jóváhagyott rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
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3.Közétkeztetésre beérkezett árajánlatok 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az alábbi cégektől kért árajánlatot a 2017. július 31-
től 2018. június 30-ig tartó határozott időre az iskolai és óvodai közétkeztetésre:a Baka Kft., Vác és 
Vidéke Vendéglátó, Forte Étterem, az A and R Bt. A kiküldött árajánlatkérésekre az 
előterjesztéshez csatolt árajánlatok érkeztek. A beérkezett ajánlatok közül az egyik a jelenlegi 
szolgáltató az A and R Bt., a másik a vácrátóti Vác és Vidéke Vendéglátó. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy ő nem tud véleményt mondani egyik szolgáltatóról sem, 
mert nem étkezik az intézményekben. Rákérdez a képviselőktől, hogy valaki ismeri-e a Vácrátóti 
Szolgáltatót? 
 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy az unokái a vácrátóti iskolában és óvodában étkeznek és 
elmondásuk szerint ott is olyan az étel, mint itt. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy készítettek egy összehasonlító táblázatot az előterjesztéshez, 
amelyben kimutatásra került mind a két szolgáltató esetében, hogy mennyibe kerülne az étkezés, 
mennyi az állami normatíva.  
 
Koblász Sándor polgármester véleménye az, hogy a vácrátóti szolgáltató 1 millió forinttal kerülne 
többe éves szinten, ami nem kevés pénz. A korábbi szolgáltatót már ismeri az Önkormányzat és 
tudjuk, hogy megfelelő volt az étel az eddigi években is. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  

 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 

56/2017. (VII.26.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő – testülete úgy dönt, hogy elfogadja az AL and R Bt. 
(2151 Fót, Károlyi István u. 22.) az óvodai és iskolai közétkeztetésre 2017. július 31-től 2017. 
június 30.-ig az alábbi összegért: 
 
Óvodai 3X étkezés bruttó 586.-Ft 
Iskolai 3X étkezés bruttó 689.- Ft 
Iskolai csak ebéd  bruttó 447-Ft 
Felnőtt/ vendég ebéd bruttó 613.-Ft 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Határidő: 2017. július 31. 
Felelős: polgármester 

 
4.Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés módosítása 

 
Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy az Észak – Kelet Pest és Nógrád 
Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás Tanácsa a 
22/2016. (XI.24.) határozatával létrehozta a Zöld Híd B.I.G.G. Nonprofit Kft-t, amely 2017. 
április 1-jétől vette át a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási tevékenységet a Zöld Híd Régió 
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Környezetvédelmi és Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft-től. A feladatellátás folytonossága jogi 
alapjának megteremtése érdekében szükséges, hogy a Társulási Tanács döntésének megfelelően a 
Zöld Híd B.I.G.G. Nkft. közszolgáltatóval, a meglévő közszolgáltatási szerződésünk 
módosításaival megkössük a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződést. Javaslom a 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés módosítása címet viselő 1./- 5./ pontból álló 
szerződésmódosítás elfogadását. 

 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  

 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 

57/2017. (VII.26.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Zöld Híd B.I.G.G. nonprofit 
Kft. új közszolgáltató, Zöld Híd Régió Környezetvédelmi és Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. 
korábbi közszolgáltatót 2017. április 1. napjával felváltó adatokat tartalmazó Hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatási szerződés módosítása címet viselő 1./ - 5./ pontból álló szerződésmódosítás 
szövegét. 
 
Felhatalmazza a polgármestert az ennek megfelelő szerződésmódosítás aláírására. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

5.Nyugdíjas Egyesület kérelme 
 

Koblász Sándor polgármester ismerteti a Nyugdíjas Egyesület kérését. Javasolja, hogy a 
színvonalas szüreti felvonulás érdekében támogassa az Önkormányzat a községi szüreti felvonulást 
a kisvonat bérlési költségeinek felvállalásával. 

 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  

 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 

58/2017. (VII.26.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, támogatja az Őszirózsa 
Hagyományőrző Nyugdíjas Egyesület kérését és kifizeti a 2017. szeptember 2-án megrendezésre 
kerülő Váchartyáni Szüreti Felvonulásra a kisvonat bérlését. 
. 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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6.Települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó 
kiegészítő támogatásáról szóló pályázat 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ismét kiírásra került a szociális célú tüzelőanyag 
vásárlásához kapcsolódó kiegészítő támogatásról szóló pályázat. Javasolja, hogy az idei évben is 
csatlakozzon ehhez önkormányzatunk, és biztosítsa a szükséges önkormányzati önerő összegét. 
Összesen 118 m3 fára pályázhat az önkormányzat., melyhez 149.860.-Ft. önrészt kell biztosítania.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  

 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 

59/2017. (VII.26.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2017/2018. év telére vonatkozóan igényt 
nyújt be a Belügyminiszterhez a meghirdetett és a helyi önkormányzatoknak nyújtható szociális 
célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó kiegészítő támogatásra.  
 
Az igényelt kemény lombos fafajtára vonatkozó kérelmének megfelelően a 118 köbméter 
szociális tűzifa 149.860.- Ft önrészét az önkormányzat a 2017. évi költségvetési rendeletében 
biztosítja. 
 
Az önkormányzat a szociális célú tűzifában részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szociális tűzifa kiegészítő támogatására vonatkozó kérelem 
pályázati előírásnak megfelelő benyújtására.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2017. augusztus 25. 

7.Betonoszlopok megrendelése 
 

Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy elkezdődtek az Óvodai kerítés 
munkálatai. Az utcafronti kerítés már készen van, de a kerítés felújításnál vált nyilvánvalóvá, hogy a 
kerítés betonoszlopai nagyon rossz állapotban vannak, azok cseréje szükséges. Dézsi képviselő 
úrral találtak egy céget, akinél bruttó 1.570.-Ft-ba kerültek az oszlopok és vállalták a szállítást. 300 
db oszlop szállítással együtt bruttó 471.000.-Ft. A megrendeléssel nem lehetett várni, mert addig a 
munka nem tudott folytatódni. A testületi anyagban látható a számla, kéri ennek jóváhagyását. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  

 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 
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60/2017. (VII.26.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Minya Zoltán (Kóta, Árpád u. 
37. EV szám:7237075, Telefonszám: 06-70-212-0766) ajánlatát 300 db betonoszlopra szállítással 
együtt 370.866.- Ft + áfa összesen 471.000.-Ft összegért. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a számla kifizetésére. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő megérkezik. A szavazati arány 6 főre változik. 
 

8.Falunap árusok bérleti díja 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a korábbi testületi ülésen is felmerült már, hogy 
szedjen-e az Önkormányzat bérleti díjat a Váchartyáni Nyári Fesztiválon résztvevő árusoktól. Kéri 
a képviselők véleményét. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő elmondja, hogy sok településen szednek helypénzt az árusoktól. 
De szerinte külön kellene szabályozni a vendéglátósok helypénzét és külön a kisárusok helypénzét, 
mert a vendéglátósok több áramot használnak, mint egy léggömbárus. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy eddig azért nem szedett az Önkormányzat 
helypénzt, hogy minél több árus jöjjön a rendezvényre. Javasolja, hogy az idei évben már ne 
szedjen az Önkormányzat bérleti díjat az árusoktól 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

61/2017. (VII.26.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete a VI. Váchartyáni Nyári Fesztiválra érkező 
árusoktól vendéglátósoktól nem kér helybérleti díjat. 
 
Felelős: 2017. augusztus 4.-5. 
Határidő: azonnal 

9.Játszótéri vízbekötés 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a községi játszótérhez szükséges lenne a víz 
bekötése. Kéri a Testület felhatalmazását a szükséges tervek elkészítéséhez. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
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Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

62/2017. (VII.26.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete a felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
községi játszótérhez a víz bekötésével kapcsolatos terveket elkészítesse. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

10.Márkus András kérelme 
 

Koblász Sándor polgármester ismerteti a lakos kérelmét, amely az lenne, hogy a csatolt 
helyszínrajz alapján a 4. hrsz-ú önkormányzati területből 185 m2 és a 7/2. hrsz-ú önkormányzati 
területből 541 m2 területet szeretne megvásárolni. Kérdezi a képviselőket, hogy az Önkormányzat 
hajlandó-e eladni azokat a területeket? 
 
Bercse Dezső képviselő hozzájárulna a kéréshez, de kéri a kérelem pontos kidolgozását, szerződés 
tervezettel, változási vázrajzzal stb. 
 
Koblász Sándor polgármester javasolja, hogy a döntés előtt menjenek ki a helyszínre a 
tulajdonossal együtt ahol a jelenlegi és a módosított állapotot is meg tudják tekinteni, hogy a 
következő ülésen döntés születhessen a kérdésben. 

 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt és 18 óra 00 perckor bezárja az ülést. 

 
K.m.f. 

 
 

          
 
 
         Koblász Sándor              dr. Ungi Kitti 
            polgármester                   jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
 
   Horgász Marianna 
      képviselő 


